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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 30. juni 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 985 (alm. del) efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF), Johanne 

Schmidt-Nielsen (EL), Sofie Carsten Nielsen (RV), Mattias Tesfaye (S) og Josephine 

Fock (ALT) til udlændinge- og integrationsministeren, som hermed besvares 

endeligt. 

 

Spørgsmål nr. 985: 

 

Ministeren oplyser flere gange under samrådet den 23. juni 2017, at ministeren 

har fulgt sagerne tæt. Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren har fulgt 

sagerne tæt, og hvordan ministeren, samtidig med at ministeren har fulgt sagerne 

tæt, ikke er blevet gjort opmærksom på, at sagerne ikke blev behandlet korrekt? 

 

Svar: 

 

Som tilkendegivet i min tale under besvarelsen af samrådsspørgsmål AW-AZ (UUI 

alm. del) den 23. juni 2017, gav jeg internt i ministeriet meget klart udtryk for, at 

jeg ønskede en så restriktiv linje som overhovedet muligt. Derfor bad jeg tidligt i 

forløbet om at blive orienteret om implementeringen af den nye ordning, og jeg 

var af naturlige grunde særligt interesseret i de sager, hvor Udlændingestyrelsen 

ikke havde adskilt parrene. Det betyder, at jeg blev bekendt med, at styrelsen 

foretog en vurdering af hver enkelt sags omstændigheder. 

 

For så vidt angår spørgsmålet om partshøring kan jeg henvise til den samtidige 

besvarelse af spørgsmål nr. 978 (UUI alm. del). 
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